

CIF • 客戶號碼

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

1

個人資料 Personal information

客戶姓名 Customer name					
證件號碼 ID nr.		證件類型 ID type		手機號碼 (登錄 ID) Mobile nr. (Login ID)	()

注意：“立橋銀行手機流動銀行”服務申請人必需年滿十八歲。請使用大寫字母填寫此表格並親身交回至就近之立橋銀行各分行或總行。
NOTE: All applicants must be 18 years or older. Please complete this form in BLOCK LETTERS and submit in person to the nearest Well Link Bank Branch or Head Office.

2

手機流動銀行服務預先登記賬戶 Please register the following accounts in the mobile banking service

本人賬戶 Accounts	
<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____	<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____
<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____	<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____
<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____	<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____
<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____	<input type="checkbox"/> 賬戶 Account Nr. _____
<input type="checkbox"/> 指定為股票交易賬戶 (港幣) Link security account (HKD) _____	

3

登錄認證方式 Login authentication method

 普通登錄
Normal login

 雙重認證登錄 (短信 / 動態口令牌)
Two factors login (SMS / E-token)

4

交易認證選項 (注意：普通登錄客戶可選擇以下任一項，雙重認證登錄客戶必須選擇一項認證方式) Transaction authentication method

(Notice: "Normal login customers" can choose any of the following options. "Two factors login customers" must choose one of the authentication methods below)

是 (請選擇以下一項交易雙重認證選項。雙重認證登錄客戶使用同樣方式登錄) Yes (Please choose one of the following authentication method for transaction. "Two factors login customers" use same method to login)	
<input type="checkbox"/> 短訊，發送至該註冊手機號碼 SMS, will be sent to the registered mobile nr.	<input type="checkbox"/> 動態口令牌 E-token nr. _____
<input type="checkbox"/> 否 (注意：只適用於選擇普通登錄的客戶，您的賬戶無法進行第三方轉賬和匯款) No (Notice: Only applicable for "normal login customers". Your mobile banking service will not be able to make third party transfers and remittances.)	

5

密碼信封號碼 Pin envelope nr. _____

聲明 Declaration

本人/我們明白使用手機銀行服務的風險。本人/我們已收到並閱讀立橋銀行股份有限公司發出的“網上銀行服務一般條款協議”並同意遵守。銀行有權根據上述條款協議接受並按照我/我們的指示行事。

I/We understand the risks involved in using Mobile Banking Services. I/We have received and read the "General Terms & Conditions for Online Banking Services" issued by Banco Well Link, S.A. and agree to comply with them.

The Bank is mandated to accept and act on my/our instructions, to be given pursuant to the above mentioned Terms & Conditions.

客戶簽署

Customer Signature _____

S. V.

日期

Date _____ / _____ / _____

銀行專用 For Bank use only

Remarks:	
Maker	Checker